
KWS Asfaltcentrale: hogere pijp afdoende? 

In een ingezonden brief van 25 sept. 09 schreef Rens van Hagen van De Stadspartij over de KWS-

asfaltcentrale op de Hurk. Dit in reactie op de SP, dat die centrale daar niet thuishoorde. Van Hagen 

vond dat de SP de mensen blij maakte met een dode mus, want de centrale voldeed aan alle eisen, 

zit er legaal, de schoorsteen wordt verhoogd en daarmee zal de kous af zijn. Verplaatsen zou 

miljoenen kosten. 

 

De feiten kloppen, hoewel  de resultaten van de laatste controlemetingen nog niet bekend zijn.  De 

SP is er echter niet  zeker van, dat een hogere pijp het probleem volledig oplost. We achten het niet 

uitgesloten dat bij bepaalde atmosferische condities, zoals bijv. windstil, vochtig weer , de buurt nog 

steeds met de stank zit. De SP verwacht dat de overlast afneemt, maar niet tot nul. Hier deelt  de 

Stadspartij dode mussen uit. 

 

Het punt is dat de Stadspartij hier tegen zijn eigen beperkingen oploopt. De partij vermeldt 

parmantig op zijn site, dat hij niet gebonden is door allerlei landelijke ballast.  De keerzijde is, dat hij 

er ook niet de voordelen van heeft. Bij een kwestie, waarvan het zwaartepunt bij de provincie ligt, 

wreekt zich dat.  

Bij een nauwkeurige lezing van de vragen van de SP zal Van Hagen zien, dat SP-lid Van Zeeland de 

Nimby-regeling aan de orde stelt. Dat is een regeling binnen het Provinciehuis, die er u juist voor 

bedoeld is om bedrijven, die aan regels voldoen die zelf niet voldoen, uit te kopen. In vervolgvragen 

op gemeentelijk niveau heb ik het College voorgesteld  hierover met Gedeputeerde Staten het 

gesprek aan t e gaan. Mogelijk kan in dit gesprek ook de steun, die de provincie soms geeft aan de 

revitalisering van bedrijventerreinen, aan de orde komen. Op De Hurk wordt immers op dit moment 

het Masterplan De Hurk uitgevoerd.  

 

De SP wil allerminst de schijn wekken, dat het hier om een gelopen race gaat. De SP doet niet aan de 

distributie van dode mussen. De mogelijkheden van de Nimbyregeling zijn beperkt. Maar aan de 

andere kant, niet geschoten is altijd mis.  

 

Overigens meldt Van Hagen, dat de Stadspartij al jaren met dit probleem bezig is. Op de site echter 

van de Stadspartij is van deze inzet niets terug te vinden. De index geeft niets en een zoekfunctie 

ontbreekt. Misschien toch eens een goed archief opzetten? 


